
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι το Υπουργείο Εθνικής 
Άμυνας μεριμνά για τη συντήρηση και αναβάθμιση των υφιστάμενων στρατιωτικών 
οικημάτων, λαμβάνοντας υπόψη τους προϋπολογισμούς των κλάδων των Ενόπλων 
Δυνάμεων. Στο πλαίσιο αυτό, οι αρμόδιες υπηρεσίες συνεργάζονται και με τις τοπικές 
περιφερειακές αρχές για την αξιοποίηση των εγκαταστάσεων των υφιστάμενων 
υποδομών και πάντα με γνώμονα τη βελτίωση των συνθηκών διαβίωσης του 
προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων και των οικογενειών τους. Ειδικότερες 
περιπτώσεις δημιουργίας ξενώνων και Κέντρων Αποκατάστασης Απωλειών Υγείας 
εξετάζονται από τις αρμόδιες υπηρεσίες εφόσον το σχετικό ακίνητο μπορεί να 
χρησιμοποιηθεί για στρατιωτικούς σκοπούς. 
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